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Sent: Mon 11/28/2022 3:36:08 PM

Subject: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Received: Mon 11/28/2022 3:36:09 PM

Hallo SPOEDteam,

Met dank1c [8 flink gewerkt aan het archief over het Corona-opt in gebruik. Mijn belangrijkste bevinden zijn als volgt:
* Eris een afspraak gemaakt dat voor het borgen van rechtmatigheid VZVZ steekproeven uitvoert;

* Opt-in raagpleging zijn in Volgjezorg zichtbaar en (als het goed is) zijn burgers hierover geinformeerd en kunnen zij bij

vragen contact opnemen bij VZVZ;
* Door het gebrek van een toestemmingsvoorziening moet een patiént volgens de wet naar zijn huisarts om daar de

toestemming vast te leggen, daardoor voldoet toestemming op de SEH niet;

* De Taskforce heeft uitgesproken elkaar te helpen in een situatie waarin een ketenpartij in een procedure komt (mogelijk
zoals deze);
* Erzijn geen stukken van de Taskforce na juni 2020 noch van de communicatie vanuit de Taskforce /NVZ (klopt dit?!).

Voo 5.1.2e eb ik een aantal aanvullende vragen verwerkt in deze mail. Kunnen jullie hier naar kijken

eno
3

* kk

Contouren gedoogbesluit v0.5

. vo BEDis er ook een versie 1.0 en/of wat is de status van deze versie?

* Bevinding: de raadplegiaggiiadazichtelijk binnen Volgjezorg, dus er is in ieder geval inzicht bij de patiént.

© Vraag aani |wordt op basis van de bovenstaande logging bij gehouden hoe vaak de knop gebruikt

wordt?

O Vraag aan VZVZ | siz JO er door patiénten vragen gesteld aan de helpdesk van VZVZ over de melding in

volgjezorg?
* Bevinding: er worden voor de rechtmatigheid steekproeven (schouwing) uitgevoerd uitgevoerd.

© Vraag aan VZVZ VZVZ deze steekproeven actief uit en zijn hier rapportages van? Zo nee: waarom

worden deze steekproeven niet uitgevoerd als hier wel afspraken over gemaakt zijn?
.

vraag Eowanneer loopt het gedoogdbesluit? Wanneer moet weer een termijnbesluit genomen worden?

Kwartaalrapportage corona opt-in sept 22

oe zijn de getallen in de brief precies tot stand gekomen.

inbouwen van de ‘stopknop’ vraagt een ‘aantal weken’, maar voor wanneer staat die gepland en hoe

stand gekomen?

met welk doel, door wie en voor wanneer wordt de DPIA uitgevoerd?

bevat deze brief helemaal geen bijlage met cijfers?

Reactie verzoek aanwijzing OM (brief AP)
* Bevinding: dit is natuurlijk de reden van waarom je toestemming aan de huisarts moet geven: “Normaal gesproken is deze

elektronische gegevensuitwisseling pas mogelijk wanneer een patiént hiervoor via zijn huisarts schriftelijk toestemming heeft

verleend.

0 Aanvullende juridische en functionele vias 22 het wel als een patiént op de SEH zijn

toestemming ‘activeert’ in Volgjezorg? lk denk het niet, want Volgjezorg regelt niet alles ‘reallife’ (dacht ik).
* Bevinding: Dat maakt dat die technische mogelijkheid zodanig moet worden vormgegeven dat handhaving — ook

strafrechtelijk — van overtreding van een schending van het beroepsgeheim en van het zonder toestemming raadplegen van

patiéntgegevens gewoon mogelijk blijft.
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0 Aanvullende juridische vraagorl is hier sprake van in deze situatie? Zo ja: dan moeten we ook weten wat

mogelijke ‘straffen’ zijn.

Gegevensgebruik in de zorg (reactie EK)
* Vraa elk antwoord hebben wij gegeven op de volgende vraag van de Eerste Kamer: “Hoe wordt deze belangrijke

wijziging van het omgaan met huisartsengegevens gecommuniceerd naar alle burgers, zodat zij desgewenst tijdig bewust de

keuze voor opt-out kunnen maken?”

* Bevinding: Aan het einde van de termijn moeten wij in ieder geval antwoord geven op het verzoek: “Is de regering bereid

om na afloop van dit tijdelijk regime met de beide Kamers in overleg te treden over de opgedane ervaringen en de lessen die

hieraan verbonden kunnen worden voor de toekomst?”

Samenvatting en actielijst overleg Corona Opt-in
* VraagJEr zijn geen stukken van de Taskforce na juni 2020 noch van de communicatie vanuit de Taskforce

JNVZ (klopt dit?!).

* 3 april 2020:

Oo VraagWi de notulen staat dat op de HAP bij de eerste telefonische triage wel toestemming om de

gegevens op te vragen wordt gevraagd, maar niet geregistreerd omdat hier geen technische voorziening voor is. Vraag

is hoe dit proces binnen de SEH’s is afgestemd, registreren ze het daar wel?

0 Vraag aanfiiii|Vraag is in hoeverre het volgende ook geldt voor een ziekenhuis die mogelijk ‘in de foute gaat’,

volgende gaat over huisarts of ‘anderen in procedure’: “De Taskforce Corona Opt-in besluit dat als één van de

betrokken partijen of één van haar leden ondanks alle mitigerende maatregelen toch door een patiént wordt

aangesproken en hij zich (in rechte) moet verdedigen tegen het collectief genomen besluit om de Noodvoorziening te

realiseren en tot uitvoering te brengen, dat alle bij de Taskforce betrokken partijen zich tot het uiterste in zullen

spannen / alles zullen doen wat in redelijkheid in hun vermogen ligt om deze partij of het betreffende lid bij te staan in

het kader van de collectieve verantwoordelijkheid om samen de Noodvoorziening te realiseren en in stand te houden.

De Taskforce stemt hiermee in”

* 31 maart 2020:

© Bevinding: In de notulen staat dat “Update juridische randvoorwaarden. VWS meldt dat cmdat er binnen de grenzen

van de AP gebleven moet worden; de beperking tot ‘mensen met een corona’. Bekeken moet worden daar praktisch en

pragmatisch mee kan worden omgegaan.” Dus dit betekent dat duidelijk is besproken dat binnen de kader gebleven

moet worden,

0 Vraagig
de notulen staat dat de communicatie richting HA, HAP en SEH doo EEis

opgesteld. aar kunnen we zien wat is gecommuniceerd? Er staat ook dat VWS de publiekscampagne verzorgt.

| minvws.nl

JEEH @minvws.nl>

4 november 2022 13:59

@ minvws.nl>;

EXPN ©invws.nb>; 5.1.2

@minvws.nl>; 5.1.2e SHEE @ minvws.n>;
5.1.2e JEEE @minvws.n >

Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

) BERLE @ minvws.nl>

Ik heb de map aangevuld met ‘achtergrondstukken’ (Taskforce, communicatie van en aan AP, Kamerstukken).
Vwb de afspraken: in de afspraken over de communicatie vind ik bijgaand concept rondom de communicatie. Daarin wordt de PS

breder ter beschikking gesteld dan alleen voor de Corona-verdachte patiénten. Dat is afgestemd met de Taskforce.

Later staat ergens in een verslag dat de AP wenst dat de PS alleen voor corona-verdachte patiénten is.

Wat daarover is gecommuniceerd met het veld is mij niet duidelijk.

Met vriendelijke groet,
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van J IEEE @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 24 november 2022 11:44

@minvws.nl

I>

Onderwerp: RE: SPOEDteam Corona Opt-in gebruik

Hallo SPOEDteam,

Naar aanleiding van onze sessie heb ik de presentatie aangepast en de vragen in het Excelsheet aangevuld, beide documenten tref

je hier. Daarbij hebben we afgesproken dat:

* we een onderzoek uitvoeren naar het gebruik van de Corono-opt in binnen de SEH’s van ziekenhuizen;
* alle (achtergrond)stukken worden opgeslagen in de map ‘A. Achtergrondstukken’ en stem met het contactpersoon af

wanneer je iets formeel gebruikt;
+ we geen teamdagstart hebben, maar ik adhoc met

* tot het einde van het jaar wel een dagstart is voo

* tot het einde van het jaar is er wel een teamoverleg op de donderdag (agendavoorstel volgt).

die jullie in Excel verwerken;

Mochten jullie vragen of aanvullingen hebben: je weet me te vinden.

Groet
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Dubbel


